
En kort beskrivning vad posten som kassör innebär: Kassören ansvarar tillsammans med 
ordförande för klubbens ekonomi och bokföring. 
............. 
Hej Magnus!  
Jag börjar med att säga GRATTIS! till dig och till oss som medlemmar att du tackat ja 
till Kassörsposten och ingår i styrelsen 2024. 
 
Vart är ditt "happie place" i livet, dvs vart bor du?:  
- Yttersjö  
Äter helst? 
- allt som är vällagat, dock inte surströmming. Det är för 
mig otänkbart.  
Hur fördriver du dagarna?  
- jag är, som man ibland säger, en tidsmiljonär . Jag 
har arbetat både som elektriker och kyltekniker. 
Älskar? 
- bastu! och varmt ska det vara och gärna med björkris 
när det är säsong. 
 
Hur länge har du varit medlem i Umeå 
Brukshundklubb?  
- jag blev medlem redan1986, så några år har det blivit, 
men de senare åren har jag inte varit så aktiv förutom 
att hjälpa till att gå spår vid tävlingar. Det känns riktigt 
kul att vara tillbaka. Så många nya ansikten. Precis som 
det ska vara. 
 
Har du tidigare erfarenhet från föreningslivet?  
- jag har haft lite olika uppdrag i klubben genom åren 
och även i Svenska dobermannklubben (SDK) 
 
Vad betyder klubbtillhörighet/föreningsliv för dig?  
- jag skulle vilja säga gemenskap, att vi har ett gemensamt ställe att träffa andra människor 
med hundintresse. Titlar och hierarkier finns inte, här är hunden i fokus. 
 
Vilken hjärtefråga kommer vara viktig för dig personligen och för styrelsen att arbeta 
med under kommande år?  
- vi måste hitta ett nytt klubbområde och det börjar brinna i knutarna. Vi har en jättebra 
flyttgrupp med proffsiga och kunniga människor. Det känns bra!. Övertygad om att vi 
kommer fixa det ganska snart, men det kommer ta sin tid att bygga upp, men vi får hoppas 
att det kanske flätar ihop oss medlemmar ännu mer och att uttrycket "Min klubb är din 
klubb, i vår klubb", som tidigare ordförande Roffa Asplund myntade kommer kännas ännu 
tydligare när vi har "hittat hem". 
 
Klubben har växt mycket den senaste tiden till att vara en av landets största klubbar 
med 995 medlemmar i skrivande stund. Ser du någon skillnad på klubben idag mot 
för, säg 3-5år tillbaka? Hur kommer det sig tror du?  
- jag har lite svårt att svara på den frågan eftersom jag inte varit så aktiv de senaste åren, så 
svaret blir trist nog, vet inte. Ställ frågan igen nästa år. Då har jag en större inblick i 
verksamheten.  
 



Många ideella föreningar, inte bara brukshundklubben, kämpar med svårigheten att 
få folk att hjälpa till när det arrangeras saker. Varför tror du det är så och hur tror du 
man kan förändra det tänket? 
- tiden och alla utbud som finns i samhället kanske kan vara en del av problematiken? Om 
jag det visste, skulle det bli mycket lättare för alla. 
 
Privat, vem är Magnus? 
- haha!, det funderar jag också på. 

Jag lämnar det till er att ta reda 
på.  
 
Hur ser din "hundfamilj" ut?  
- Dobermann är min ras som har 
följt mig genom livet och passar 
mig väldigt bra. I stunden har en 
dobermanntik som heter Gaza och 
är 1.5år. Namnet är väldigt 
passande namn till den tjejen...  
 
Vad har du för hunderfarenhet? 
- Gaza är min sjätte Dobermann. 
Två av dem utbildade jag till att bli 
bevakningshundar i hemvärnet, 
sedan har jag bla hållit på med 
draghundsporten och deltagit bla i 
Vindelälsdraget under många år. 
En fantastisk äventyr/tävling som 
är ett UBHK-arrangemang och som 
snart (v.11) startar uppe i 
Ammarnäs. 
https://vindelalvsdraget.se 
 
Om du har en helt ledig dag. Vad 
gör du helst då?  
- mitt motto är att möta dagen som 
den kommer och eftersom jag har 
tiden, så gör jag det som faller mig in 
just den dagen. Jag klagar inte. 
 
Det visste vi inte om Magnus/oanade skills?:  
- haha!, bra försök. Okej då, jag är ganska händig. Kan lite om mycket...  
 
Tack för att jag fick ställa några frågor. 
Vi önskar dig och resten av styrelsen stort lycka till med klubbarbetet framöver. 

 
 


